
Protokół Nr 8/11 
z posiedzenia komisji gospodarki mienia komunalnego i budżetu 

dnia 12 września   2011 r. 
odbytego w siedzibie urzędu 

Rozpoczęcie posiedzenia godz. 8 00

Zamknięcie posiedzenia komisji godz. 1000

Posiedzenie komisji  otworzył  i  prowadził  Przewodniczący Komisji  Hubert  Lis  ,  który powitał 
wszystkich obecnych na posiedzeniu .
W posiedzeniu udział wzięli członkowie komisji  zgodnie z listą obecności stanowiącą załącznik do 
protokołu  oraz Wójt Gminy Kazimierz Szarżanowicz,  Zastępca Wójta Jerzy Makowski oraz w 
części  posiedzenia  dotyczącego  spraw  finansowych   Skarbnik  Gminy  Wiesława  Łoch  . 
W posiedzeniu uczestniczył wiceprzewodniczący rady Bogdan Grabski .
Na podstawie listy obecności przewodniczący komisji  stwierdził quorum , przy którym komisja 
mogła obradować i podejmować  prawomocne decyzje i opinie .
O terminie posiedzenia członkowie komisji zostali powiadomieni  pisemnie, otrzymując materiały 
w tym projekty uchwał i pozostałe  dokumenty .
Porządek posiedzenia komisja przyjęła jednogłośnie  w brzmieniu jak niżej :
1.Zatwierdzenie porządku obrad 

2.Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia komisji 

3.Zaopiniowanie projektów uchwał na sesję, która odbędzie się w dniu 16 września    2011 r.

4.Informacja Wójta Gminy o zagospodarowaniu przyjmowanego mienia od Agencji Nieruchomości 

   Rolnych 

   Opinia komisji na sesję 

5.Analiza realizacji budżetu gminy za _I-sze półrocze 2011 roku 

   Opinia komisji 

6.Sprawy różne 

7.Zamknięcie posiedzenia komisji

Ad.1
Jak wyżej .
Ad.2
Protokół Nr 7/11 z poprzedniego posiedzenia,  komisji przyjęła jednogłośnie bez odczytywania .
Ad.3
Przewodniczący komisji odczytał projekty uchwał , uzasadnienia do projektów uchwał przedstawiał 
wójt gminy, skarbnik gminy ,   po uzyskaniu wyjaśnień na zadane pytania lub wątpliwości , komisja 
zaopiniowała projekty uchwał jak niżej : 
- projekt  uchwały Nr X/74/11 w sprawie wyboru ławników do Sądu Rejonowego w Stargardzie 
   Szczecińskim 
Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały , a wyboru ławników  w głosowaniu tajnym 
dokona podczas obrad najbliższej sesji .
- projekt  uchwały Nr X/75/11 w sprawie ustalenia wysokości opłat za korzystanie z cmentarzy 
   komunalnych i urządzeń cmentarnych  
Radny Władysław Kuźma powiedział ,że brak jest zapisu w projekcie uchwały co w przypadku 
jeżeli to ma być 
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grób głębinowy do pochówku dwóch osób jednej na drugiej 
W trakcje dyskusji został zmieniony zapis ust .1 uwzględniając grób głębinowy , bo taki był zapis 
w obowiązującej uchwale. 
Radni otrzymali poprawiony projekt uchwały, uwzględniający ten zapis  .
Przewodniczący komisji odczytał projekt uchwały Nr X/75/11w sprawie ustalenia wysokości opłat 
za korzystanie z cmentarzy komunalnych i urządzeń cmentarnych .
Komisja 5 głosami "za" pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały . 
Radna  Gajewska  Grażyna  poruszyła  temat  dotyczący  kaplicy  na  cmentarzu  w  Pęzinie  i  jej 
użytkowania , iż kwota pobierana za wstawienie zwłok nie wystarczy na jej utrzymanie , a ostatnio 
większość zwłok jak poinformowała radna nie wprowadzana jest do kaplicy .
W trakcie dyskusji wyjaśniono ,że kaplica jest mieniem gminy i nie ma podstaw jak stwierdziła 
skarbnik do pobierania opłat .  
- projekt  uchwały Nr X/76/11 w sprawie wyrażenia zgody na wynajem w trybie bezprzetargowym 
lokalu użytkowego- sklep w Rogowie – komisja 5 głosami "za" pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały,  
-projekt uchwały Nr X/77/11 w sprawie uchylenia uchwały Nr XLI/333/10 Rady Gminy Stargard 
Szczeciński  z dnia 17 września 2010 r .- komisja 5 głosami "za" pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały , 
-projekt   uchwały  Nr  X/78/11  w  sprawie  przystąpienia  do  sporządzenia  zmiany  Studium 
uwarunkowań  i   kierunków  zagospodarowania  przestrzennego  gminy Stargard  Szczeciński  w 
obrębach    ewidencyjnych Poczernin i Warchlino
Komisja po zapoznaniu się z uzasadnieniem przedstawionym przez wójta do projektu uchwały oraz 
w  nawiązaniem  do  uzasadnienia  następnego  projektu  uchwały  –  5  głosami  "za"  pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały . 
Wójt również poinformował o tym ,iż mieszkańcy tych obrębów mogą się wypowiadać- składać 
wnioski - w sprawie lokalizacji tych elektrowni wiatrowych w trakcie procedury planistycznej . 
- projekt  uchwały Nr X/79/11 w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego w obrębach ewidencyjnych Poczernin i Warchlino- komisja 5 
głosami "za" pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały .  
-  projekt  uchwały  Nr  X/80/11  w  sprawie  uchylenia  Uchwały  Nr  XVIII/137/08  Rady Gminy 
Stargard Szczeciński z dnia 13 czerwca 2008 roku
Komisja zapoznała się  z pismem  mieszkańca Grzędzic Pana Stanisława Kubskiego w sprawie 
uchylenia uchwały o przystąpieniu do sporządzenia planu dotyczącego jego działki .
Pismo odczytał wójt gminy i wyjaśnił dlaczego jest taka prośba Pana Kubskiego . 
Komisja 5 głosami 'za" pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały .
- projekt uchwały Nr X/81/11 w sprawie nabycia przez Gminę Stargard Szczeciński zabudowanej 
nieruchomości  dla potrzeb realizacji zadań własnych gminy 
Wójt Gminy przedstawiając uzasadnienie do w/w projektu uchwały m.in poinformował ,że nabycie 
tej nieruchomość  rozwiąże problem z sanitariatami w świetlicy wiejskiej w Warchlinie.
Komisja 5 głosami "za" pozytywnie zaopiniowała w/w projekt uchwały .
-projekt uchwały Nr X/82/11 w sprawie zatwierdzenia aneksu do „ Planu Odnowy Miejscowości 
Skalin” gmina Stargard Szczeciński
Wójt Gminy przedstawił uzasadnienie i poinformował ,że podjęcie tego aneksu jest uzupełnieniem 
do złożonego wniosku o dofinansowanie przedsięwzięcia  z Europejskiego Funduszu Rolnego na 
rzecz Rozwoju Obszarów Wiejskich , na realizację zadań w ramach działania " Odnowa i rozwój 
wsi " , który został zakwestionowany przez urząd marszałkowski , bo nie było wskazanego takiego 
miejsca  na  ten  cel  .  Dodatkowo  wójt  powiedział  ,że  tą  sprawę  wyjaśnił  w  urzędzie 
marszałkowskim  i  jest  złożone  odwołanie  ,  które  zdaniem  wójta  powinno  być  pozytywnie 
załatwione .
Komisja 5 głosami 'za' pozytywnie zaopiniowała w/w projekt uchwały .
- projekt uchwały Nr X/83/11 w sprawie zmian budżetu gminy na 2011 r.
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Skarbnik Gminy dokładnie omówiła projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu gminy na 2011 
rok zgodnie z uzasadnieniem do tego projektu .
Członkowie komisji 5 głosami "za" pozytywnie zaopiniowali w/w projekt uchwały .
-  projekt  uchwały  Nr  X/84/11  w  sprawie   zmiany  uchwały  w sprawie  wieloletniej  prognozy 
finansowej 
Uzasadnienie do tego projektu uchwały przedstawiła skarbnik gminy .
Komisja 5 głosami „za” pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały . 
Ad.4
Przewodniczący komisji poprosił o uwagi lub pytania do  informacji o zagospodarowaniu mienia 
przejętego oraz planowanego do przejęcia przez gminę z zasobu ANR 
Wójt  Gminy zabierając  głos  m.in.  powiedział   ,że  coraz  trudniej  się  współpracuje  z  agencją 
odnośnie przejmowania  niektórych nieruchomości i tutaj wójt wymienił teren pod plac zbaw  w 
Rogowie .
Zastępca Wójta omówił informację , a szczególnie zwrócił uwagę na fakt przejęcia nieodpłatnego 
od  agencji  nieruchomości   w  Pęzinie  z  przeznaczeniem jej   na  urządzenie  biblioteki.  Gmina 
wyraziła chęć  przejęcia tej nieruchomości wraz z lokalami  mieszkalnymi i  najemcami, ale do 
chwili obecnej brak odpowiedzi od agencji   . 
Przewodniczący komisji po zakończeniu dyskusji  podał do protokołu przyjętą  opinię  komisji w 
brzmieniu jak niżej : 
Komisja Gospodarki Mienia Komunalnego i Budżetu na posiedzeniu komisji przeanalizowała 
informacj ę   o  zagospodarowaniu  mienia  przejętego  oraz  planowanego do  przejęcia  przez 
gminę z zasobu Agencji Nieruchomości Rolnych i ją przyj ęła .
 Informacja stanowi załącznik do protokołu .
Ad.5
Komisja wspólnie ze skarbnik gminy przeanalizowała informację o przebiegu wykonania budżetu 
gminy  za I -sze półrocze 2011 roku. Podczas  dyskusji zwrócono uwagę na to ,iż cała procedura 
dotycząca weryfikacji  złożonych  wniosków w ramach programów finansowanych  z udziałem 
środków europejskich lub wniosków o płatność trwa bardzo długo .
Komisja zapoznała się również z informacją o kształtowaniu się wieloletniej prognozy finansowej 
gminy  za  I-sze  półrocze  2011  roku  i  informacją  o  przebiegu  wykonania  planu  finansowego 
samorządowej instytucji kultury za I-sze półrocze 2011 r. 
Przewodniczący komisji podał do protokołu przyjętą przez komisję opinię , a mianowicie : 
Komisja Gospodarki Mienia Komunalnego i budżetu pozytywnie zaopiniowała wykonanie budżetu 
gminy za I -sze półrocze 2011 r. 
Ad.6
Przewodniczący komisji Hubert Lis zapytał  wójta , czy zostaną podłączone lamy oświetleniowe, 
które zostały wkopane w miejscowości Grabowo .
Wójt Gminy odpowiedział ,że na pewno zostaną włączone . 
Radny Mateusz Jarosz – poruszył problem dotyczący oświetlenia na nowo powstających osiedlach 
jak w Strachocinie .
Wójt Gminy- odpowiadając m.in. zaznaczył ,że  powstają osiedla nowo wybudowanych domów na 
terenie gminy i jest potrzeba zakładania nowych punktów świetlnych  , aby przystąpić do budowy 
oświetlenia musi być najpierw sporządzona dokumentacja i muszą być na to przeznaczone środki.  
Wójt poprosił  radnych , aby pomogli  sołectwom w wyborze przedsięwzięć  w ramach funduszu 
sołeckiego na rok 2012 .
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Ad.7
Wobec  wyczerpania  porządku  posiedzenia  Przewodniczący  Komisji  Hubert  Lis  podziękował 
wszystkim za udział i zamknął posiedzenie komisji .

Protokołowała :                                                                              Przewodniczący Komisji 
Z. Stoczkowska                                                                                       Hubert Lis 
Data sporządzenia :                                                                               Data podpisania :
2011.09.12                                                                                           2011. …....................


